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Motionssvar: S25 
Styrelsens svar på motion angående Campingen 
Inskickad av Gunnel Dahlberg Dalin 
 
Styrelsen generella inställning till campingen och till investeringar på campingen 
Styrelsen är fullt medveten om värdet på campingen som intäktskälla till föreningen är stort. Som ett exempel 
på värdet kan nämnas att om byalaget inte hade intäkten från arrendet av campingen så hade 
medlemsavgiften i föreningen behövts höjas med cirka 2 000 kr per år och fastighet (600 tkr/300 hushåll) allt 
annat lika.  
 
Styrelsen är av den uppfattningen att byggnader och många installationer inom campingområdet är av den 
standarden att de måste till åtgärder för att dels säkerställa campingens funktionalitet och anseende dels 
fullfölja åtaganden gentemot arrendatorn. 
 
Det är ett besvärande faktum att konstatera detta och styrelsen arbetar med att ta reda på vad som kan 
bedömas som eftersatt underhåll och vad som kan definieras som återinvestering respektive nyinvestering på 
campingen.  
 
Vidare måste tätare och tydligare kontakter med arrendatorn ske och efterlevnaden av arrendeavtalet skall 
formellt fortsättningsvis ligga direkt under styrelsen och inte som nu under kommittén.  
 
Styrelsens uppfattning är att de åtgärder som nu krävs på campingen skall genomföras inom ramen för 
föreningens ekonomiska möjligheter och ekonomiska resurser. I budgeten för 2024 är därför medel avsatta för 
detta.  
 
Föreningens ekonomi med underskott de två senaste åren och med en medelmåttig likviditet tillåter inte 
genomgripande förändringar på campingen i nuläget. Vidare, skall större nyinvesteringar genomföras på 
campingen skall detta ske på sunda ekonomiska villkor där investeringen kan räknas hem under arrendetiden.  
 
Hänvisar även till proposition P1. 
 
 
Styrelsens förslag till stämman  
Att bifalla motionen inom ramen för föreningens nuvarande ekonomi  
 


